
 
 
 
PROTOKOLL NR:4 VERKSAMHETSÅRET 2019, FÖRT VID STYRELSEMÖTE MED HÄL-
JARP/SAXTORPS BYAFÖRENING, 2019-04-10, Tallstugan, KL.18.30 
Närvarande: Göran Wramfelt, Sven-Olof Westman, Bodil Karlström, Bertil Karlström, Lars 
Holm, Christian Jönsson och Flemming Denne.   
 Förhindrad: Charli Ahl Ludvigsson 
 
  
§  1 Mötets öppnande 

 Ordf. öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till dagens möte.  
 
§ 2. Val av justerare 

 Lars Holm valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll. 
 

§  3. Dagordningen 
Dagordningen har varit utskickad och godkändes. 

 
§  4. Föregående mötesprotokoll 

 Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkändes och lades till handlingarna. 
 
§  5. Inkomna skrivelser 

 Från Miljönämnden ang. bålet Valborgsmässoafton.  
(bil.1 

§  6.              Avgångna skrivelser 
Svar till Miljönämnden. Vi följer Räddningstjänstens riktlinjer, (bil.1)  

 
§  7. Rapporter 

a.Ordföranden  
Kommunikation ang. fullmäktigeledamot. Engagerad i Byaföreningen?  
Kassören 
Rapporterade om den ekonomiska ställningen. Handlingarna har varit utskickade 
före mötet. 
Rapporten godkändes. 
 Övriga 
 Ingen övrig rapport redovisades. 

 
§   8.  Aktiviteter under 2019. 
 

a Häljarpsdagen och ”knatteloppen” 
   Frågan diskuteras vidare nästa möte 
a. Valborgsfirande 

Högtalare anläggning nu inköpt (2018 kr) Andra aktiviteter är under kontroll dock 
inte högtidstalare. Bertil kontaktar Annarella och Flemming rektor Sandåkerskolan  

 
b. Nytryckning av Häljarps- Saxtorpsboken 

Bertil tog upp en diskussion om tryckningen av boken. Hur ska ev. sponsorer pre-
senteras?  Hel eller halvsidor?  Fortsatta diskussioner under hösten. 

 
 



 

 
 
§  9.               Årsmöte 2019 

På årsmötet togs fråga upp om  ”Gröna bussar” till Häljarp. Gröna bussar till Häl-
jarp är en fråga som följt med under åren. Någon lösning finns inte inom den 
närmaste framtiden. Regionen snarare drar in på busslinjer inom länet   

 
§ 10.     Övriga frågor 

     Utsmyckning av byn! Har vi någon plantering av blommor i byn?  
     Staden kanske skulle göra några trevliga planteringar vid ”stadsportarna” 
      Det satsas ganska stora summor inne staden och Borstahusen 
                           

    
§ 11      Nästa möte 
      Nästa möte bestämdes till den 9 maj, kl. 18.30, Tallstugan 
 
§ 12      Avslutning 
       Ordföranden tackade och avslutade mötet. 
 
 
Vid protokollet 
 
Sven-Olof Westman 
 
Ordföranden    Justerare 
 
 
Göran Wramfelt    Lars Holm  
  
 
 


